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Komisja spotkała się w siedzibie Państwowej StraŜy PoŜarnej w Gdyni, przy ul. Władysława 
IV. 
 
Komendant PSP złoŜył sprawozdanie z minionego roku pracy. Zakupiono lekki samochód 
rozpoznawczo-ratowniczy, uruchomiono stację ratowniczo-oddechową dla straŜaków, w 
planach jest wymiana oświetlenia.  
W ub. roku zanotowano 2395 interwencji, to minimalny spadek w stosunku do 2013 r., o ok. 
3%. Alarmów fałszywych jest 150-200 rocznie. z tego raptem kilka złośliwych. PoŜary to ok. 
30% interwencji. W Gdyni mamy 4 jednostki ratowniczo-gaśnicze. Poza ratownictwem 
prowadzimy teŜ działania kontrolno-rozpoznawcze. Współpraca z inspektorem nadzoru 
budowlanego jest wzorowa. Prowadzimy monitoring poŜarowy obiektów, zabezpieczamy 
imprezy masowe, prowadzimy działalność edukacyjną.  
Główne plany i zamierzenia PSP na najbliŜszy okres to: 
- termomodernizacja,  
- zakup cięŜkiego samochodu chemicznego, samochodu wysokościowego, lekkiego 
samochodu rozpoznawczo-ratowniczego, 
- stanowisko do ćwiczeń kontenerowych, 
- remont nawierzchni, remont elewacji budynku, 
- Miejskie Centrum Zarządzania Kryzysowego, 
- modernizacja łączności radiowej, 
- współpraca z AMW. 
 
Rok 2015 zapowiada się bardzo dobrze pod względem sprzętowym. Brakuje za to środków 
inwestycyjnych, a czeka nas remont albo rozbudowa JRG Oksywie. To koszt ok. 4 mln zł, od 
miasta oczekiwalibyśmy dofinansowania 25% w ciagu 3 lat. Planujemy teŜ utworzyć JRG 
Gdynia Orłowo, na bazie OSP Orłowo.  
 
Mamy w Gdyni 2 pływające jednostki ratownicze. Prawo pozwala nam działać tylko na 
lądzie. portowa SP uŜywa holowników z modułami gaśniczymi. Trwają prace nad zmianą 
przepisów.  
 
Następnie komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zakazu e-palenia w 
pojazdach komunikacji miejskiej – 8/0/0. 
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